

## MEETINGS OF COMMITTEES

(Subject to change)

WEDNESDAY, FEBRUARY 12, 1986

### CANADA'S INTERNATIONAL RELATIONS (Special Joint)

250-E.B ..... 3:30 p.m.  
and  
6:45 p.m.

*Matters pertaining to the Objectives and the Conduct of Canada's International Relations*

### LEGAL AND CONSTITUTIONAL AFFAIRS

356-S ..... 1:00 p.m.

*Consideration of Bill C-74, "An Act to amend the Constitution Act, 1867 and the Electoral Boundaries Readjustment Act and to provide for certain matters in relation to the 1981 decennial census"*

### BANKING, TRADE AND COMMERCE

(In Camera)  
256-S ..... 3:30 p.m.

*Regulation of Canadian Financial Institutions and the CDIC*

*Consideration of Draft Report*

### AGRICULTURE, FISHERIES AND FORESTRY

356-S ..... 8:00 p.m.

1. Consideration of the Committee's Draft Report on Herbicide Pricing (In Camera)
2. Examination of all aspects of the marketing of fish in Canada, and all implications thereof

## RÉUNIONS DES COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE MERCREDI 12 FÉVRIER 1986

### RELATIONS EXTÉRIEURES DU CANADA (Mixte spécial)

250-É.E ..... 15 h. 30  
et  
18 h. 45

*Questions relatives aux objectifs et à l'orientation de la politique extérieure du Canada*

### AFFAIRES JURIDIQUES ET CONSTITUTIONNELLES

356-S ..... 13 h.

*L'étude du Projet de loi C-74, «Loi modifiant la Loi constitutionnelle de 1867 et la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales et pourvoyant à certaines questions relatives au recensement décennal de 1981»*

### BANQUES ET COMMERCE

(À huis clos)  
256-S ..... 15 h. 30

*Réglementation des institutions financières du Canada et la SADC*

*Étude de l'ébauche du rapport*

### AGRICULTURE, PÊCHES ET FORêTS

356-S ..... 20 h.

1. Étude de l'ébauche du rapport du Comité sur l'établissement des prix des herbicides (À huis clos)
2. Étude de la commercialisation du poisson au Canada dans tous ses aspects et répercussions